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Acta de l’Assemblea General Extraordinària 

Dia: 18 de novembre del 2024 

Hora: 18:00 hores     

Lloc: Seu de la Fundació Support a Girona  (auditori)    

1. Obertura de la sessió.  

La Presidenta, Núria Martínez Barderi obre la sessió a les 18.00h i dona la 

benvinguda als assistents. A continuació, fa un resum de la situació actual de 

l’associació, informant del següent: 

- El dia 05 d’agost, la presidenta, Sra. Maria Combalia, i el secretari, Sr. Josep Prats, 

van presentar la seva renúncia als càrrecs per motius personals i de salut. 

- Davant aquesta situació, es va convocar una reunió extraordinària de la Junta 

Directiva, on es van prendre els següents acords: 

  1. Fins a l’elecció de la nova Junta Directiva en aquesta assemblea extraordinària 

del 18 de novembre, es proposen i es voten en l’Assemblea General extraordinària 

del 23 de setembre del 2024, els càrrecs en funcions següents: 

     - Presidenta: Núria Martínez Barderi 

     - Secretària: Càndida Terradas Comas 

La Sra. Núria Martínez Barderi agraeix el compromís i la implicació de les persones 

que han col·laborat per garantir la continuïtat del funcionament de l’associació. 

2. Assistents: Ricard T., Maria R., Josep V., Joaquim S.i el seu fill, Francisco J. M., 

Maria G. I el seu marit, Maria Rosa P. I el seu marit, Joan C. G., Maria Teresa P. B., 

Maria Teresa G., Paula P., Sergio D. L. C., David V., Josep T., Humbert G., Toni C., 

Jordi B., Càndida T., Òscar P. V., Joan I. V., Joan T. J., Anna Maria D., Anna Maria M., 

Joaquim B., Daniel B., Asmae E., Maria G., Eva M., Tiscar C., Josep M. S. C., Dora S., 

Esther L., Núria M. B., Maria José D. P., Joan F. J., Carles R. C., Osiris, Laura F.  

 

3. Excusats: Maria Teresa G. 

 

4. Treballadors: Iolanda M., Anna R., Maria C., Bernat V., Anna C., Omaima E., Jana R.  

 

5. Observacions:  
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• S’informa als assistents que durant l’ acte es faran fotografies, i que si alguna 

persona no vol sortir, que es posi en un racó més amagat de la sala. 

• Es fa un resum dels acords presos a l’ assemblea del 23 de setembre del 2024. 

No es llegeix l´acte.  

• Vot delegat dels socis Gumersinda C., Magdalena F., Rira P., Montse G. a la Sra. 

Núria Martínez Barderi, presidenta en funcions. 

 

6. Ordre del dia:  

1. Aprovació de l’acta anterior, si s’escau. 
Es procedeix a revisar i aprovar l’acta de l’assemblea anterior. 
 

2. Elecció de la Junta Directiva de l’Associació. 
Es realitza la votació i renovació, si escau, dels càrrecs de la Junta Directiva. 
 

3. Proposta d’activitat: Som-miem l’associació.  
Es presenten i debaten idees per fomentar la participació activa dels membres 
en les activitats i projectes de l’associació. 
 

4. Torn obert de paraula 
Espai perquè els assistents expressin dubtes, inquietuds o aportacions. 

7.  Cloenda 

Es tanca la sessió a les 19.00h  amb agraïments per part de la Presidenta. 

____________________________________________________________________ 

 

1. Aprovació de l’acta anterior, si s’escau. 

No es procedeix a la lectura de l’acta anterior. Tot seguit, es presenta un resum dels 

acords adoptats durant l’assemblea del 23/09/2024: 

- Aprovar la composició de la Junta Directiva, amb els càrrecs en funcions de: 

     - Presidenta: Núria Martínez Barderi. 

     - Secretària: Càndida Terradas Comas. 

- Obrir un període de participació, des del dia 23/09/2024 al 04/11/2024, per tal de 

fomentar la implicació dels membres de l’associació. 

- Convocar una nova Assemblea General Extraordinària amb data 18/11/2024 per 

proposar una nova composició de la Junta Directiva. 
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2. Elecció de la Junta Directiva de l’Associació.        

• Durant l’assemblea s’informa dels següents aspectes referents als càrrecs de la 

Junta Directiva: 

Renoven càrrec: 

- Josep Maria Solé Chavero: Tresorer. 

- Càndida Terradas Comas: Secretària. 

- Joaquin Serrano Herrera: Vocal. 

Canvi de càrrec: 

- Núria Martínez Barderi: De presidenta en funcions fins al 18/11/2024 a Vocal. 

Dimissió com a membre de la Junta: 

- Maria Dulce Fontalba Gómez: Vocal. 

• Proposta i votació de la Junta Directiva 

Es presenta la proposta de la nova composició de la Junta Directiva i es sotmet a 

votació. La proposta és aprovada per unanimitat amb 38 vots a favor dels presents + 4 

vots delegats a la Presidenta en Funcions.  

 

3. Proposta d’activitat: Som-miem l’associació. 

 

• Intervenció de la Sra. Iolanda Martin, coordinadora de l´Associació. 

La Sra. Iolanda Martin pren la paraula per expressar que, a partir d’ara, entre tots hem 

de somiar l’associació. Amb aquesta afirmació, exposa els següents punts: 

1. Pensar com fomentar la participació i fer-la créixer. 

2. Reflexionar sobre quines activitats o serveis falten per cobrir les necessitats dels 

membres.  

 

• Intervenció de la Sra. Esther López 

La Sra. Esther López pren la paraula per compartir les seves reflexions i propostes, 

destacant els següents punts:  

1. Destaca que els usuaris han d’implicar-se més en les activitats que es proposen i 

col·laborar amb els monitors, qui, al seu torn, han de trobar maneres efectives de 

motivar-los.  
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2. Proposa la realització d’activitats enfocades a la millora de la memòria, ja que 

considera que aquest és un problema comú entre les persones amb malaltia mental. 

3. Suggereix la creació d’un taller de música / ball a Palafrugell, destacant els beneficis 

d’aquest tipus d’activitat per als usuaris.  

• Intervenció de la Sra. Càndida Terradas 

La Sra. Càndida Terradas intervé per debatre les aportacions de la Sra. Esther López i fa 

els següents comentaris: 

1. Recalca que sempre es té molt en compte l’opinió dels usuaris a l’hora de planificar 

les activitats i serveis. 

2. Assenyala que, tot i això, falta molta motivació per part dels afectats, la qual cosa 

dificulta la implicació en les activitats proposades. 

3. Insisteix en la importància de promoure la figura del voluntariat, considerant-lo un 

element clau per donar suport i incentivar la participació activa dels usuaris. 

• Intervenció de la Sra. Maria Germà 

La Sra. Maria Germà intervé per exposar les seves reflexions i propostes sobre el futur 

de l’associació, destacant els següents punts: 

1. Remarca la necessitat de donar més visibilitat a l’associació i planteja que s’hauria 

de buscar un mecenes per recolzar els projectes. 

2. Expressa que els clubs socials estan molt bé per a les persones que es troben 

estables, però destaca que l’associació també ha de pensar i treballar per aquelles 

persones que volen tirar endavant, però que tenen més dificultats. Recalca que 

l’associació ha d’estar, sobretot, per aquells que més la necessiten. 

3. Proposa que les activitats dels clubs socials no siguin tancades exclusivament als 

usuaris, sinó que també estiguin obertes a les famílies, promovent una inclusió més 

gran. 

4. Suggereix que els tallers que es facin siguin d’una qualitat destacada i que, després, 

tot allò que s’hagi après o creat es pugui mostrar a la comunitat, posant com a 

exemple el taller de manualitats. 

• Intervencions diverses sobre necessitats d’atenció 

El Sr. Carles Xavier R. proposa disposar d’un lloc on poder acudir en cas de patir un 

brot psicòtic en dies en què no es pot assistir al CAP. També suggereix tenir accés a un 

telèfon d’algun psiquiatre de guàrdia. 
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El Sr. Jordi B. recolza aquesta proposta, ja que es troba amb la mateixa situació. 

Comenta que, vivint a Llagostera, ha de desplaçar-se fins a Cassà de la Selva, fet que 

suposa una dificultat afegida. 

El Sr. Sergi de la Cruz exposa que es troba en la mateixa situació, però amb l’agreujant 

de problemes de consum. Informa que els brots, en el seu cas, són molt més intensos i 

difícils de gestionar. Proposa crear un grup d’autoajuda o tenir informació sobre on es 

duen a terme aquest tipus de grups. 

• Intervenció de la Sra. Núria Martínez Barderi 

La Sra. Núria M. comenta que és necessari fer un esforç per millorar la massa de 

l’entitat. Proposa els següents punts clau: 

1. Ajudar als familiars, proporcionant-los suport i orientació. 

2. Desenvolupar activitats per promoure el voluntariat, especialment entre familiars o 

usuaris que, amb les seves experiències, puguin ajudar altres famílies en situacions 

similars.  

3. Impulsar activitats al territori per fer més accessible i propera l’associació a totes les 

persones. 

4. Cercar i treballar en projectes ferms que contribueixin al creixement i consolidació 

de l’entitat. 

• Intervenció del Sr. Josep Maria Solé Chavero 

El Sr. Josep Maria S. destaca que des del 2016 fins a l’actualitat l’entitat ha doblat el 

nombre de treballadors. Considera que això és un aspecte molt positiu, ja que significa 

que l’associació s’ha fet més forta i que s’han presentat bons projectes. 

Proposa a la nova presidenta assistir a la propera reunió de la Xarxa de Salut Mental 

per presentar totes les propostes recollides durant l’assemblea d’avui. Recalca la 

importància de pensar i somiar en gran per continuar avançant. 

• Intervenció del Sr. Josep V. 

El Sr. Josep V. proposa la creació d’un espai únic, un edifici complet que pugui englobar 

tots els serveis de l’entitat. Aquest espai podria incloure la seu de l’entitat, clubs 

socials, tallers, garatges, i fins i tot un servei d’assistència 24 hores per donar resposta 

a les necessitats dels usuaris en qualsevol moment 

 

• Intervenció Laura F. 
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Cal fer consciència que tothom té salut mental.  

 

4. Torn obert de paraula. 

 

• Intervenció de la nova presidenta 

La nova presidenta, la Sra. Dora Santamaria, pren la paraula per fer els següents 

comentaris: 

1. Fa un agraïment especial a la Sra. Maria Combalia per tots els anys de dedicació i 

feina realitzada a l’associació. 

2. Es presenta amb la voluntat d’ajudar en el que faci falta, ja que creu fermament en 

l’associació i la seva tasca. 

3. Explica que, tot i ser sòcia des de fa poc temps, des que participa als Grups d’Ajuda 

Mútua (GAMS) ha pogut veure la tasca tan important que es desenvolupa dins 

l’associació.  

_______________________________________________________________________ 

L’acta es tanca a les 19:00 hores i queda a disposició dels membres per a la seva 

consulta. 

 

I, perquè així consti, signo aquesta acta. 

 

Signatura del secretari Vist i plau de la Presidenta 
Càndida Terradas Comas  Dora Santamaria 

 


